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Protokół nr 183/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 1 sierpnia 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu  

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pan Zenon Kołodziej  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

         Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

4. Pan Dariusz Kowalczyk  - dyrektor Zespołu Szkół nr 2  

        im. Jana Długosza w Wieluniu  

5. Pan Renata Tatara   - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Janusza Korczaka w Wieluniu  

6. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,   

         Kartografii, Katastru i Gospodarki   

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 
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7. Pani Anna Pakuła    - samodzielne stanowisko ds. strategii,  

         inwestycji i pozyskiwania środków   

         zewnętrznych w Starostwie Powiatowym  

         w Wieluniu  

8. Pani Ewa Oroń    - dyrektor Zespołu Szkół nr 3  

        im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie drugiego stanowiska zastępcy kierownika warsztatów szkolnych  

w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu - kontynuacja sprawy  

z CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 24.07.2023 r.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu.  

6. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zwiększenie planu finansowego jednostki z przeznaczeniem  

na remont łazienki i WC dla uczniów.  

7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zwiększenie planu finansowego jednostki z przeznaczeniem  

na rozbiórkę budynku gospodarczego i pomieszczeń magazynowych, 

pokruszenie i wywóz gruzu oraz korytowanie pod parking.  
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8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajęcie pomieszczeń z przeznaczeniem ich na stołówkę szkolną w drodze 

bezprzetargowej na okres 3 lat – dot. wyrażenia zgody na wynajęcie dwóch 

pomieszczeń stanowiących kuchnię i stołówkę o łącznej powierzchni 154,80 m2, 

zlokalizowanych w przyziemiu budynku II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu, położonego na nieruchomości oznaczonej 

numerem działki 290/1 i 290/2, obręb 8 miasta Wieluń, gm. Wieluń. 

9. a) Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o:  

− zabezpieczenie wkładu własnego na zakup „Indywidualnego pakietu 

wyposażenia ucznia klasy OPW w roku szkolnym 2023/2024” w kwocie 

8 410,00 zł;  

− zaakceptowanie Karty Zgłoszenia do dofinansowania dla Oddziału 

Przysposobienia Wojskowego w roku szkolnym 2023/2024; 

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

pełnomocnictwa do występowania w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w zakresie zawarcia, realizacji i rozliczenia umowy ze Skarbem Państwa 

reprezentowanym przez Ministra Obrony Narodowej na udzielenie dotacji 

celowej. 

10. Zaakceptowanie treści porozumienia pomiędzy Gminą Ostrówek a Powiatem 

Wieluńskim w zakresie realizacji zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach.   

11. Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku 

postępowania konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata 

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 
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14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego  

w gminie Mokrsko.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia naboru 

wniosków o udzielenie dotacji ze środków pochodzących z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków i wyznaczenia terminu ich składania.  

16. Sprawy bieżące.  

17. Wolne wnioski.  

18. Zamknięcie CLXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXXIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem decyzje, które zapadną będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie wnosi żadnych uwag do przedstawionego porządku obrad. Zapytał, czy ktoś 

ma jakieś uwagi, bądź chciałby wprowadzić do porządku obrad jakiś punkt. Nikt się 

nie zgłosił. Zaznaczył, że w punkcie pn.: „Sprawy bieżące” będą trzy tematy:  

„Rozpatrzenie prośby dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o wyrażenie zgody na przystąpienie Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu do konkursu: „Utworzenie i wsparcie funkcjonowania 

120 Branżowych Centrów Umiejętności (BCU), realizujących koncepcję centrów 

doskonałości zawodowej Coves) – konkurs uzupełniający w branży: Poligrafia, 

introligatorstwo i opakowania”; 

„Zawiadomienie Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi znak: PNIK-

I.4131708.2023 z dnia 31 lipca 2023 r. o wszczęciu postępowania w celu kontroli 

legalności uchwały Nr LXX/428/23 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 24 lipca 2023 r.  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych 

na obszarze Powiatu Wieluńskiego”;  

„Zaakceptowanie treści porozumienia z Województwem Łódzkim przy organizacji 

przez Województwo Pikniku Województwa Łódzkiego pn. „Piknikowo i Sportowo”, 

który odbędzie się w dn. 5 sierpnia br. w godz. 13.00-21.00 na terenie I Liceum 

Ogólnokształcącego im. T. Kościuszki w Wieluniu”.      

Nadmienił, że porozumienie powinno być zawarte pomiędzy Województwem Łódzkim 

a powiatem wieluńskim, natomiast jest wpisane: „Starostwem Powiatowym  

w Wieluniu”. Powiedział, że rozumie, że porządek dzisiejszego posiedzenia nie ulega 

zmianom, czyli jest zgoda na to, że przez aklamację porządek został przyjęty. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął proponowany porządek 

obrad. 

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie drugiego stanowiska zastępcy kierownika warsztatów szkolnych  

w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu - kontynuacja sprawy  

z CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 24.07.2023 r.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu.  

6. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zwiększenie planu finansowego jednostki z przeznaczeniem  

na remont łazienki i WC dla uczniów.  

7. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zwiększenie planu finansowego jednostki z przeznaczeniem  

na rozbiórkę budynku gospodarczego i pomieszczeń magazynowych, 

pokruszenie i wywóz gruzu oraz korytowanie pod parking.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajęcie pomieszczeń z przeznaczeniem ich na stołówkę szkolną w drodze 

bezprzetargowej na okres 3 lat – dot. wyrażenia zgody na wynajęcie dwóch 

pomieszczeń stanowiących kuchnię i stołówkę o łącznej powierzchni 154,80 m2, 

zlokalizowanych w przyziemiu budynku II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu, położonego na nieruchomości oznaczonej 

numerem działki 290/1 i 290/2, obręb 8 miasta Wieluń, gm. Wieluń. 

9. a) Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o:  

− zabezpieczenie wkładu własnego na zakup „Indywidualnego pakietu 

wyposażenia ucznia klasy OPW w roku szkolnym 2023/2024” w kwocie 

8 410,00 zł;  

− zaakceptowanie Karty Zgłoszenia do dofinansowania dla Oddziału 

Przysposobienia Wojskowego w roku szkolnym 2023/2024; 

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

pełnomocnictwa do występowania w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w zakresie zawarcia, realizacji i rozliczenia umowy ze Skarbem Państwa 

reprezentowanym przez Ministra Obrony Narodowej na udzielenie dotacji 

celowej. 
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10. Zaakceptowanie treści porozumienia pomiędzy Gminą Ostrówek a Powiatem 

Wieluńskim w zakresie realizacji zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach.   

11. Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku 

postępowania konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata 

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego  

w gminie Mokrsko.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia naboru 

wniosków o udzielenie dotacji ze środków pochodzących z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków i wyznaczenia terminu ich składania.  

16. Sprawy bieżące.  

17. Wolne wnioski.  

18. Zamknięcie CLXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie drugiego stanowiska zastępcy kierownika warsztatów szkolnych  

w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu - kontynuacja sprawy  

z CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 24.07.2023 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby w tym punkcie zabrać głos.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ma pytanie, 

ponieważ tutaj dajemy ten okres i to powinno znaleźć swoje odzwierciedlenie  

w regulaminie organizacyjnym. Zapytał, czy w regulaminie też będzie zapisany ten 

okres. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy w uchwale 

powinniśmy zapisywać też konieczne zmiany w regulaminie po tym okresie,  

czy to wynika z tego, że jak tworzymy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, żeby się tam 

bałagan nie utworzył. Zwrócił się do pana naczelnika z zapytaniem, jeśli chodzi  

o okres, który zapisujemy w uchwale, dotyczący powołania drugiego zastępcy 

kierownika, czy też znajdzie swoje odzwierciedlenie w regulaminie organizacyjnym. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że jeżeli będzie zmieniany, a powinien być, to tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że może być zapis, że w szczególnych przypadkach tworzy się drugie, tak mu się 

wydaje, a to jest przypadek szczególny. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że on się 

znajdzie tylko później trzeba będzie pamiętać, albo to jakoś zapisać, że obowiązuje 

to stanowisko w dniach.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że myśli, że to jest kwestia wycofania tego stanowiska,  

bo mówimy teraz o zastępcy kierownika, kiedy ustanie ten czas jednego roku. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, czyli zmiana 

regulaminu jeszcze raz. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu również powiedział, że wtedy 

musi być zmiana regulaminu. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że organizacyjnego. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że można napisać w szczególnych przypadkach, żeby nie była potrzeba zmiany,  

w wyjątkowych sytuacjach może być utworzone drugie stanowisko. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział: albo jakiś zapis 

o obowiązywaniu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że taki 

dłuższy, niż np. na czas. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie,  

tak konkretnie trzeba byłoby zapisać datami.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie możemy 

tworzyć zapisu chyba, że w szczególnych przypadkach, bo przecież ten szczególny 

przypadek musielibyśmy i tak zaakceptować. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że konkretnym 

zapisem dat musiałoby to być zrobione. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, zwrócił się do pana dyrektora ze słowami, że jak będzie zmiana  

przy regulaminie to prosi się, aby to zapisać, skonsultować jeszcze z radcą prawnym,  

jak to ująć, żeby był porządek w statucie. Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.  

Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że wobec tego przechodzi do podjęcia uchwały 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie drugiego 

stanowiska zastępcy kierownika warsztatów szkolnych w Zespole Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1261/23 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie drugiego stanowiska zastępcy 

kierownika warsztatów szkolnych w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Uchwała Nr 1261/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że już rozmawiali na ten temat, 

uchwała nie została podjęta. Dodał, że jest przekonany, że dla poprawności 

funkcjonowania jednostki, aby trzeci dyrektor, na ten moment, na czas określony 

pojawił się w Zespole Szkół nr 2, aby nie zakłócić funkcjonowania tej jednostki. 

Przekazał, że z rozmowy z panem dyrektorem wynikało, że w tej chwili jest dużo 

problemów wychowawczych i musi się tym ktoś zająć. Powiedział, że rozumie,  

że ta osoba będzie miała taki sam zakres czynności, jak osoba, która przebywa  

na długotrwałej nieobecności. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że tak, dokładnie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś się 

podejmie. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że jakiś pomysł jest na urządzenie tej szkoły. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie trzeciego 

stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 3 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących 

się”, nikt nie był „przeciw” podjął uchwałę Nr 1262/23 w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1262/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 6 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zwiększenie planu finansowego jednostki z przeznaczeniem  

na remont łazienki i WC dla uczniów. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że pan 

dyrektor już sygnalizował o tej łazience wcześniej. Kontynuował swoją wypowiedź, 

kierując zapytanie do pana skarbnika, że jak rozumie, wtedy przy opracowaniu 

budżetu były środki. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie, nie zostały 

uwzględnione te środki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jak pan 

skarbnik teraz się na to zapatruje. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, z czego przesunąć 

panu dyrektorowi, z dochodów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że z remontów tam było pozabierane, chyba z energii. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, jak jest  

z wykonaniem dochodów. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że to już zostało 

zwiększone w tamtym roku, tamtą sesją o 50 tysięcy zł, tylko że to są przeznaczone 

środki na bieżące wydatki - na te wydatki pieniędzy nie ma. Nadmienił, że teraz pan 

dyrektor ma w planie 200 tysięcy zł, o ile się nie myli, dochodów i te 200 tysięcy zł 

przeszło, w planie na dzień 1. stycznia miał pan dyrektor 150 tysięcy zł, o ile dobrze 

pamięta i teraz zostało w lipcu zwiększone o 50 tysięcy zł, ponieważ tam było 

wykonanie praktycznie stu procentowe na wszystkich wydatkach bieżących. Dodał, 

że nie było z czego dołożyć tych środków, więc zostały zwiększone, zresztą jak 

Zarząd wie, było to tematem sesji, ale teraz nie widzi szans na zwiększenie 

dodatkowych środków, dochodów, bo przecież podejrzewa, że te dochody  

nie zostaną wykonane w wysokości 250 tysięcy zł. Dopytał, czy 200 tysięcy zł  

to chyba będzie maksimum. Czy jest pan dyrektor w stanie wykonać więcej tych 

dochodów? 
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że na koniec czerwca, mieli tę założoną kwotę 150 tysięcy 

zł prawie w stu procentach wykonaną, pracują, natomiast zagrożeniem jest to,  

że te detale odchodzą do konkurencji, bo można je robić taniej, czyli na wtryskarki. 

Krótko mówiąc, to są rzeczy głównie wykonywane w tworzywach. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy w ogóle  

coś jeszcze z tego zostaje, z wykonywania tych elementów, bo jak analizował swego 

czasu różne dokumenty finansowe, to cena tych detali nie zmienia się od lat, a mimo 

wszystko koszty energii, materiałów rosną, więc pytanie, czy w ogóle jeszcze coś  

z tego zostaje. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że tam gdzie mogą, to znaczy negocjują wszystkie detale, 

ale jest bariera cenowa.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że rozumie, 

dlatego pyta, czy coś jeszcze z tego zostaje. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu poinformował, że przy takich obrotach, które wykazywali w ubiegłym 

roku, oczywiście, że tak, natomiast jak zakończą ten rok, to będą musieli 

podsumować. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy dużo jest 

zleceń. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że opierają się głównie na współpracy z Wieltonem, 

portfolio detali jest dość szerokie, więc nie wszystkie są - opłacalne są prototypy,  

do których przygotowują oprzyrządowanie, natomiast są detale, które są dość dobrze 

dochodowe, a niektóre są rzeczywiście takie, nad którymi można by się zastanowić, 

czy nie zrezygnować, bo ani nie jest to masowy produkt, ani nie jest jakoś wysoce 

dochodowy, więc to jest na bieżąco poddawane analizie, ale zawsze lepiej jakieś  

detale utrzymać w portfolio. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że wykonanie,  

czyli spływ gotówki na koniec czerwca, to była kwota 117 503 zł, plan był 150 tysięcy 

zł, pod koniec lipca, tą sesją, zwiększyliśmy o 50 tysięcy zł, z tego wynika,  

z wypowiedzi pana dyrektora, że więcej niż 200 tysięcy zł nie wie, czy szkoła jest 
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w stanie wypracować. Dodał, że na koniec czerwca to 117 tysięcy zł wpływu gotówki, 

bo nie wie, ile było faktur wystawionych, które czekają.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że to zbliżało się do kwoty 150 tysięcy zł, więc byli  

na poziomie wypracowania. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że usługi,  

na materiały, bo już tam nie było nic. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to wystarczy  

na materiały, które to wygenerowało i na energię. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że wątpi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaka to jest 

powierzchnia, która to jest łazienka. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że to jest typowa łazienka na drugim piętrze,  

z której dzieli łazienki na małe, dlatego że łatwiej jest panować nad porządkiem  

i nad młodzieżą. Przekazał, że będzie to łazienka, która odzwierciedli piętro niżej, 

czyli będą 3 miski i 2 pisuary i chce z tej powierzchni wydzielić pomieszczenie 

gospodarcze na magazyn dla woźnych, czyli jest to powierzchnia około 30 m2, może 

niecałe. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy w tej chwili tam jest 

łazienka. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że tak, tylko że Sanepid dopomina się systematycznie,  

a te remonty też tak, jak mógł, to odkładał w czasie, prosił Sanepid o zgodę  

na odmalowanie, na takie bieżące naprawy. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie wie, jaka 

będzie decyzja Zarządu, jeśli chodzi o Branżowe Centrum Umiejętności, ale jeśli 

byłaby pozytywna, to pewnie mogłoby to być częścią projektu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie mówi  

o środkach zaplanowanych na wynagrodzenia i wykonaniu tych wydatków  

na wynagrodzenia, ale na przykład w technikum, w rozdziale 80115, w paragrafie 

4210 plan był 51 tysięcy zł, wykonanie było 40 tysięcy zł; w paragrafie 4300, 40 500 

zł, wykonanie 26 tysięcy zł z tym, że już w lipcu czekali, jak to pan dyrektor mówił,  

na tę fakturę za naukę jazdy, dlatego też było to dołożenie tych 50 tysięcy zł w lipcu 
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Patrząc jeszcze na branżowe szkoły, w paragrafie 4210, 40 tysięcy zł plan, 

wykonanie 39 900 zł; w paragrafie 4300, 137 tysięcy zł plan, wykonanie 133 tysiące 

zł. Porównując to do lat poprzednich, to ten paragraf 4210 to jest zużycie materiałów, 

to było wykonanie w tamtym roku w wysokości 142 tysiące zł, ale nie wie, czy nie 

było robionych jakiś większych wydatków w tamtym roku; w 2021 r. 55 tysięcy zł,  

w 2020 r. 129 tysięcy zł, w 2019 r. 90 tysięcy zł. Faktycznie te pieniądze, które teraz 

weszły 24. lipca, te 50 tysięcy zł, podwyższyły o 25 tysięcy zł te wydatki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że remontowe. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie 

remontowe, tylko i wyłącznie na usługi i na materiały. Zaznaczył, że na remontach  

i na inwestycjach nie ma nic, więc albo podwyższamy znowu sesją. Podkreślił, żeby 

zwiększyć te środki, musieliby skorzystać z tych pieniędzy, które mają wpłynąć. 

Nadmienił, że sprawdzał dzisiaj system BeSTi@ i niestety jeszcze te środki się  

nie pokazały. Kontynuował swoją wypowiedź, że albo z tych, albo z rezerwy  

na szpital, bądź też zwiększenie dochodów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że na ten 

moment tych środków nie mamy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że na ten 

moment nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że wobec 

tego proponuje wrócić do tego tematu w miesiącu wrześniu, bo inaczej nie mamy, 

skąd wziąć w tej chwili. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem, bo nie będą 

debatować, należy zostawić sprawę w toku. Podkreślił, że jak środki się pojawią,  

to zostanie to zatwierdzone, jeżeli będą takie możliwości, bo mówi się o tym,  

że na przełomie sierpnia do września te środki mają się pojawić, co zasłyszał gdzieś 

z mediów. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że uchwała 

budżetowa jest zmieniona, pewnie tam jeszcze wykonawcze jakieś tematy  

są potrzebne. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopowiedział, że we wniosku 

jest napisane, że zwiększenie planów w paragrafie 4210 i 4300, wydatek 30 tysięcy 

zł. Nadmienił, że jego zdaniem jest to wydatek inwestycyjny, więc to powinno być  

w paragrafie 6510, ale to tylko tak informacyjnie. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” takim rozwiązaniem, jakie zaproponował. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu punktu pn. „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu o zwiększenie planu finansowego jednostki  

z przeznaczeniem na remont łazienki i WC dla uczniów” jako sprawę w toku 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby sprawę pn.: „Rozpatrzenie prośby dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu o wyrażenie zgody na przystąpienie Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu do konkursu: „Utworzenie i wsparcie funkcjonowania 

120 Branżowych Centrów Umiejętności (BCU), realizujących koncepcję centrów 

doskonałości zawodowej Coves) – konkurs uzupełniający w branży: Poligrafia, 

introligatorstwo i opakowania” rozpatrzyć w punkcie 7 jako podpunkt b) z uwagi  

na obecność pana dyrektora Kowalczyka, natomiast aktualny punkt 7 „Rozpatrzenie 

wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu o zwiększenie 

planu finansowego jednostki z przeznaczeniem na rozbiórkę budynku 

gospodarczego i pomieszczeń magazynowych, pokruszenie i wywóz gruzu oraz 

korytowanie pod parking” rozpatrzeć jako punkt 7 podpunkt a). Nikt nie zgłosił 

sprzeciwu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął porządek obrad, 

uwzględniający wyżej wymienione zmiany.   
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Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie drugiego stanowiska zastępcy kierownika warsztatów szkolnych  

w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu - kontynuacja sprawy  

z CLXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 24.07.2023 r.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie trzeciego stanowiska wicedyrektora w Zespole Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu.  

6. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zwiększenie planu finansowego jednostki z przeznaczeniem  

na remont łazienki i WC dla uczniów.  

7. a) Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zwiększenie planu finansowego jednostki z przeznaczeniem  

na rozbiórkę budynku gospodarczego i pomieszczeń magazynowych, 

pokruszenie i wywóz gruzu oraz korytowanie pod parking. 

b) Rozpatrzenie prośby dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

 w Wieluniu o wyrażenie zgody na przystąpienie Zespołu Szkół nr 2 im. Jana  

 Długosza w Wieluniu do konkursu: „Utworzenie i wsparcie funkcjonowania 120    

 Branżowych Centrów Umiejętności (BCU), realizujących koncepcję centrów  

doskonałości zawodowej Coves) – konkurs uzupełniający w branży: Poligrafia,  

 introligatorstwo i opakowania”.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajęcie pomieszczeń z przeznaczeniem ich na stołówkę szkolną w drodze 

bezprzetargowej na okres 3 lat – dot. wyrażenia zgody na wynajęcie dwóch 

pomieszczeń stanowiących kuchnię i stołówkę o łącznej powierzchni 154,80 m2, 

zlokalizowanych w przyziemiu budynku II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu, położonego na nieruchomości oznaczonej 

numerem działki 290/1 i 290/2, obręb 8 miasta Wieluń, gm. Wieluń. 
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9. a) Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o:  

− zabezpieczenie wkładu własnego na zakup „Indywidualnego pakietu 

wyposażenia ucznia klasy OPW w roku szkolnym 2023/2024” w kwocie 

8 410,00 zł;  

− zaakceptowanie Karty Zgłoszenia do dofinansowania dla Oddziału 

Przysposobienia Wojskowego w roku szkolnym 2023/2024; 

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

pełnomocnictwa do występowania w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w zakresie zawarcia, realizacji i rozliczenia umowy ze Skarbem Państwa 

reprezentowanym przez Ministra Obrony Narodowej na udzielenie dotacji 

celowej. 

10. Zaakceptowanie treści porozumienia pomiędzy Gminą Ostrówek a Powiatem 

Wieluńskim w zakresie realizacji zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach.   

11. Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku 

postępowania konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata 

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego  

w gminie Mokrsko.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia naboru 

wniosków o udzielenie dotacji ze środków pochodzących z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków i wyznaczenia terminu ich składania.  

16. Sprawy bieżące.  

17. Wolne wnioski.  

18. Zamknięcie CLXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 
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Pkt 7 a)  

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zwiększenie planu finansowego jednostki z przeznaczeniem  

na rozbiórkę budynku gospodarczego i pomieszczeń magazynowych, 

pokruszenie i wywóz gruzu oraz korytowanie pod parking. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że rozmawiał wewnętrznie z panem wicestarostą, o czym już informował pana 

dyrektora, że zostanie to rozebrane przy pomocy Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu. Nadmienił, że jak pan kierownik wróci z urlopu, to zostanie to zrobione  

i oni zagospodarują ten gruz, będą też go kruszyć. Zaznaczył, że proponuje się,  

aby te prace, o które pan dyrektor wnioskuje, wykonać przy pomocy Powiatowego 

Zarządu Dróg w Wieluniu. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 

im. Jana Długosza w Wieluniu o zwiększenie planu finansowego jednostki  

z przeznaczeniem na rozbiórkę budynku gospodarczego i pomieszczeń 

magazynowych, pokruszenie i wywóz gruzu oraz korytowanie pod parking  

i jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję, aby prace, o które wnioskuje 

Dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu zostały wykonane przez 

Powiatowy Zarząd Dróg w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu nadmienił, że gruz w tej chwili został usunięty z działki.   

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że właśnie chciał 

podziękować.  
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Pkt 7 b) 

Rozpatrzenie prośby dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o wyrażenie zgody na przystąpienie Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu do konkursu: „Utworzenie i wsparcie 

funkcjonowania 120 Branżowych Centrów Umiejętności (BCU), realizujących 

koncepcję centrów doskonałości zawodowej Coves) – konkurs uzupełniający  

w branży: Poligrafia, introligatorstwo i opakowania. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w związku z tym, że jest pan dyrektor, rozpatrzą temat Branżowego Centrum 

Umiejętności, koszt to 11 mln zł. Dodał, że po wstępnych rozmowach z panem 

dyrektorem zmierza to w kierunku: poligrafia, introligatorstwo i opakowania. Poprosił 

pana dyrektora Kowalczyka o zabranie głosu. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu poinformował, że do rozdania jest 120 Centrów. Przekazał, że był 

pierwszy, drugi nabór, nie wszystkie skończyły się rozstrzygnięciem, są tak zwane 

wolne branże, m.in. to w której jako szkoła gdzieś mogą się lokować. Podkreślił,  

że w pierwszej podstawowej wersji, z uwagi na kadrę, widział to jako Branżowe 

Centrum Informatyczne. Natomiast, ponieważ już trzy tworzą się, są większe szanse 

na pozyskanie środków na Branżowe Centrum Grafiki, Poligrafii i Opakowań,  

stąd wniosek na utworzenie takiego Centrum. Dodał, że wartość środków  

do pozyskania to 11 mln zł, trzeba to zrealizować włącznie z koncepcją  

i ewentualnym planem funkcjonalno-użytkowym w półtora roku. Jeśli chodzi  

o ewentualną rozbudowę, zwiększenie powierzchni, bo w tej chwili to jest taką „piętą 

achillesową” przy tym projekcie, plan przestrzennego zagospodarowania został 

zmieniony w tych punktach, w których wnosił, czyli zostały dopuszczone wyższe 

wysokości obiektu, więc wchodzi nadbudowa szkoły, wchodzi to, co pan wicestarosta 

sprawdzał, czyli zabudowa kontenerowa lub jak dla niego bardziej zabudowa 

modułowa, czyli gotowe prefabrykowane elementy do postawienia. Przekazał, że jest 

po konsultacji wstępnej z firmą, która zajmuje się tymi prefabrykatami,  

czyli zabudową modułową i uzyskał informację, że za 65 tys. zł netto są w stanie 

zrobić plan funkcjonalno-użytkowy we wskazanym terminie, czyli półtora miesiąca, 

pod warunkiem, że jest, a według niego jest, plan zagospodarowania i mapa  
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do celów projektowych. Jeśli chodzi o lokalizację, ponieważ Zarząd, pan starosta, 

pan wicestarosta, znają jego stanowisko, że ta działka przy wylocie ul. Młodzieżowej  

na wprost, jest dla niego szczególnie cenna jako dyrektora szkoły, bo tutaj powinien 

powstać prestiżowy obiekt, którego koncepcja z resztą lata temu była złożona jakby 

to mogło wyglądać, z głównym wejściem, holem, itd. Jeśli chodzi o Branżowe 

Centrum to widziałby możliwość rozbudowy w tej odnodze warsztatów szkolnych 

dochodzącej do Bursy Międzyszkolnej, czy raczej Szkoły Specjalnej. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że za boiskiem. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że za boiskiem, zabudowa modułowa, czy nawet 

kontenerowa to nawiązywałoby nawet do tego obiektu, który tam jest około 400 

metrów na jednym poziomie, zachowując jakąś granicę odległości od obiektu można 

by też nadbudować nad tą częścią warsztatową piętro, więc to mogłoby stanowić 

nawet estetyczny i funkcjonalny obiekt. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy tam, gdzie  

są teraz garaże.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że dokładnie tak, skrócić do wysokości szczytów tę wiatę, 

czy nawet ją całkowicie zlikwidować, tylko że to wymaga takich natychmiastowych 

działań. Dodał, że zagrożenie, jakie widzi, bo pewnie pozyskają pieniądze, bo tutaj 

jest jakaś słabość przy realizacji tego w kraju, tak sądzi, zaznaczając, że może się 

mylić oczywiście, natomiast zagrożeniem będzie dla niego osobiście funkcjonowanie 

tego po okresie finansowania, czyli na okres finansowania, na obsługę około  

200 osób jest zabezpieczona kwota pieniędzy, są środki na wyposażenie,  

nie dopowiedział, a to też chyba istotna kwestia, że ta zabudowa modułowa może 

być w jednym przetargu ogłoszona, z kompletnym wyposażeniem. Zaznaczył,  

że to by skróciło też czas, natomiast nie wie, jak to cenowo by się przełożyło, a jeśli 

nie, to trzeba będzie na wyposażenie odrębne występowanie, a są to dość duże 

pieniądze. Powiedział, że jako dyrektor, pozyskanie tego typu wyposażenia, gdzie 

rzeczywiście mają kłopoty z zakupem jednej pracowni, o wartości 100-130 tys. zł,  

to gratka 11 milionów zł, to są ogromne pieniądze na urządzenie takiego Centrum. 

Podkreślił, że jako dyrektor jest jak najbardziej za przystąpieniem i będzie prosił 

Zarząd o wsparcie tego, natomiast zagrożeniem będzie funkcjonowanie po ustaniu 
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finansowania. Nadmienił, że trzeba będzie zapewnić dyrekcję, zapewnić kadrę 

kompetentnych ludzi. Dziś te pieniądze w oświacie nie są za wielkie i tu mogą być 

problemy i z zapewnieniem kadry, i z funkcjonowaniem, jako komercyjnego 

Powiatowego Centrum Branżowego, po ustaniu okresu finansowania.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czyli  

po okresie 5 lat.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że bodajże koniec 2026 r.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że koniec grudnia 

2026 r. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że słyszy też głosy, które ze środowiska dochodzą,  

że po pierwsze, mają trzech specjalistów poligrafii, rynkowych i z kwalifikacjami 

powiedziałby takimi, jakie można sobie wymarzyć, bo po studiach, po politechnice  

i kierunkowych. Jest szansa w uzyskaniu, myśli że, jeśli to Branżowe Centrum się 

utworzy, może jednego, dwóch specjalistów i to do funkcjonowania Branżowego 

Centrum mogłoby wystarczyć. Pytanie na ile się da, po pierwsze wydzielić 

powierzchnię z jednostki, bo rozumie, że tam trzeba powołać dyrektora  

i będzie musiał funkcjonować. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w ramach 

zespołu może. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że właśnie jako odrębny podmiot. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że ale w ramach zespołu. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że niepokoi  

go sformułowanie samodzielny komercyjny byt, czyli sfinansujemy budowę i później 

coś samodzielnie komercyjnie będzie działało niezależnie od powiatu. Dodał,  

że dziękuje za to bardzo, jak mamy wydawać pieniądze. Zaznaczył, że ostatnie 

zdanie właśnie go zmartwiło, czyli ten samodzielny komercyjny byt. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że tak tego nie rozumie, podkreślając, że może się mylić,  
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ale trzeba będzie pozyskać ludzi do przeszkolenia za odpłatnością, czyli, jeśli myślał 

o Centrum Informatycznym, to miał na myśli wszystkich nauczycieli w powiecie,  

w szkołach powiatowych i z branży informatycznej, IT, nawet nowych technologii,  

dla których takie szkolenie w ramach środków funkcjonujących w budżetach 

placówek można by było realizować. Jeśli chodzi o poligrafię będzie, owszem,  

ale będzie chyba trochę trudniej, wymogi spełnią, natomiast jak to się sprawdzi  

po okresie finansowania. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie 

nazywałby tego komercyjnym funkcjonowaniem. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to by było jak PZD, 

coś takiego. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński kontynuował, że bardziej 

widziałby to w ten sposób, że to będzie jak poradnia plus możliwość organizacji jakiś 

kursów, bo ma to być ośrodek nie tylko dla powiatu, ale który ma wyznaczać trendy  

i kwalifikacje zawodowe dotyczące tego kierunku dla całego szkolnictwa  

w Polsce, jeśli chodzi o poligrafię. Podkreślił, że takie są przynajmniej założenia.  

Na tym etapie jest procedowanie umiejscowienie tego typu placówek w systemie 

oświaty, będą to musieli jakoś ułożyć, tych Centrów nie będzie jakoś wybitnie dużo, 

więc myśli, że jakieś specfinansowanie powinny dostać. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że póki co nie mamy jasności, co do subwencji ewentualnej, 

czy zasad finansowych. Dodał, że uważa, że będą jakieś zapisy dotyczące trwałości 

projektu.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że trwałość projektu to jest chyba 5 lat. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że zyskuje się sprzęt, bazę, ale okazuje się, czy nie ma 

zobowiązań jakiś długoterminowych. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to, co się 

pozyska, to zostaje. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

skarbnikowi powiatu. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że z tego,  

co zdążył się zorientować, to jednostka Branżowe Centrum, nie będzie 

funkcjonowało w ramach Zespołu Szkół, ale będzie musiało mieć swojego dyrektora 

podejrzewa. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wyjaśnił, że w ramach,  

w Zespole jest technikum, branżówka, branżówka i każda nie ma swojego dyrektora. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że jeżeli będzie funkcjonowało w ramach Zespołu  

i to jest niewykluczone, to będzie pod wspólnym kierownictwem, może być tak,  

jak kierownik warsztatów, czy zastępca dyrektora, który pełni funkcję,  

ale szczegółowych  rozwiązań nie zna. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że następna 

sprawa to jest jeszcze nieuregulowana sprawa VAT-u, należy pomnożyć 11 razy,  

tak średnio, jeżeli będą te same wydatki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że półtora 

miliona przynajmniej. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że trzeba dołożyć 

półtora miliona przynajmniej swoich pieniędzy. Nadmienił, że podejrzewa, że VAT 

jest kosztem niekwalifikowanym, więc będą musieli go zapłacić, a odliczyć, 

podejrzewa, że nie będzie można. Powtórzył, że trzeba będzie swoich pieniędzy 

wygospodarować przynajmniej półtora miliona, w ciągu dwóch lat. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że półtora roku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w ramach tych 

wydatków, półtora miliona, bo 11 milionów zł, niech będzie 10 milionów zł i 23%,  

to jest 2 300 000 zł, ponieważ będziemy walczyć o dotację w kwocie 10-11 milionów 

zł, to żeby te 10 milionów zł otrzymać, trzeba byłoby wydać 12 300 000 zł, tylko  

że w tych 10 milionach zł są wydatki nieowatowane, czyli wynagrodzenia, więc tak 

jak tutaj pan wicestarosta mówił, może być to kwota rzędu półtora miliona. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że bazujemy  

na doświadczeniu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopowiedział, że w ZS 1. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, do kiedy 

trzeba to złożyć. 
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że do 25 września. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że złożyć tak, 

ale jest kwestia przygotowania, to trzeba podjąć decyzję w tym tygodniu, bo chodzi  

o studium wykonalności, konkurs na partnera. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

żeby podpisać umowę, to musimy mieć zabezpieczone pieniądze. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wtrącił, że już. Dodał,  

że 150 tys. zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że decyzję 

trzeba podjąć. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jednym słowem 

trzeba się liczyć z tym, że w przyszłym roku znowu będziemy musieli zaciągnąć 

zobowiązanie, przynajmniej na to zadanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chce się na ten temat jeszcze wypowiedzieć. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, kiedy jest następny Zarząd. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 9. sierpnia. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby może  

do 9. sierpnia zostawić sprawę w toku, żeby to wszystko teraz ułożyć, dowiedzieć 

się, poznać jakieś bliższe szczegóły, ile by to kosztowało. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co pan radny 

potrzebuje wiedzieć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jego zdaniem wiedza już jest przekazana tylko teraz chodzi o decyzję,  

czy w to wchodzimy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że wiedzy  

nie wzbogacimy przez tydzień. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie. Dodał, 

że jeśli chcemy to robić z tą firmą, z którą mamy doświadczenie, to oni są w stanie 

napisać 5 takich wniosków - na 3 już mają podpisaną umowę, dla nas zostawili jedno 

miejsce, ale oczekują decyzji, bo jeśli nie nam, to będą pisać komuś innemu. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy mówimy o wyborze 

tego partnera.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że nie, mówimy o firmie, która zajmuje się pisaniem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że przygotowaniem planu funkcjonalno-użytkowego. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że samo 

przygotowanie wniosku, złożenie, to będzie nas kosztować około 150 tys. 

podejrzewa w tym roku, od razu, do momentu zatwierdzenia. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że tak, na dzień 

dobry tam jest 3 300 za przygotowanie studium wykonalności, później po ocenie 

formalnej jest pierwsza płatność. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że około 10 500 zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że 10 600 zł. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński nadmienił, że to są kwoty 

jeszcze do negocjacji, z racji naszej współpracy z firmą. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, trzeba podjąć decyzję. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody  

na przystąpienie Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu do konkursu: 

Utworzenie i wsparcie funkcjonowania 120 Branżowych Centrów Umiejętności.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

wyraził zgodę na przystąpienie Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu do 

konkursu: „Utworzenie i wsparcie funkcjonowania 120 Branżowych Centrów 

Umiejętności (BCU), realizujących koncepcję centrów doskonałości zawodowej 

(CoVEs) – konkurs uzupełniający w branży: Poligrafia, introligatorstwo i opakowania” 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dylemat jest zawsze, bo jak wydaje się „w powietrze” w cudzysłowie mówiąc 

pieniądze, że się płaci ten nieszczęsny VAT, bo przy takiej kwocie jest duży, tak. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy jak wydamy  

150 tys. zł, to mamy pewność, że to wszystko się uda. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na 90%. Dodał, że znając doświadczenie tej firmy, która aplikuje, to jest 90%. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 10 minutową  

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie  

4 osobowym. Nieobecny Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński.   

 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajęcie pomieszczeń z przeznaczeniem ich na stołówkę szkolną w drodze 

bezprzetargowej na okres 3 lat – dot. wyrażenia zgody na wynajęcie dwóch 

pomieszczeń stanowiących kuchnię i stołówkę o łącznej powierzchni  

154,80 m2, zlokalizowanych w przyziemiu budynku II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu, położonego  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 290/1 i 290/2, obręb 8 miasta 

Wieluń, gm. Wieluń. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady 

Zarządu po przerwie. Powitał dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu - panią Renatę Tatarę oraz zastępcę naczelnika Wydziału 
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Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu - panią Justynę Kałuziak. Udzielił głosu pani naczelnik 

Justynie Kałuziak. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że zgodnie z uchwałą 

Rady Powiatu, do Zarządu należy kompetencja, aby pani dyrektor wyrazić zgodę, 

bądź nie, ogólnie uchwała dopuszcza sytuację, żeby Zarząd odstąpił od tego 

obowiązku przeprowadzenia przetargu, jeżeli uzna to uzasadnienie  

za wystarczające. Zaznaczyła, że pani dyrektor argumentuje to tym, że pan najemca 

poniósł nakłady w kwocie 23 tys. zł. Dodała, że sugerowała, że być może mógł nam 

przedłożyć fakturę na potwierdzenie tego, że te koszty rzeczywiście poniósł, chyba 

że pani dyrektor naocznie widzi to, czego my nie widzimy. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że dopytywała, ale pani akurat jest na urlopie  

i firma, która prowadzi księgowość też jest na urlopie, w związku z powyższym  

nie było możliwości. Nadmieniła, że ma wypisane SMS-em koszty, które oni ponieśli  

i rzeczywiście tak było, ponieważ wcześniej najmował ten lokal pan, który obecnie 

jest w I Liceum i poniósł wcześniejsze nakłady, pomontował sobie drzwi dodatkowe, 

inne rzeczy, które były niezbędne dla Sanepidu. Przekazała, że w momencie, kiedy  

ta współpraca z tamtym, poprzednim najemcą, układała się po prostu średnio, 

ponieważ pan był zdecydowany na pracę w innej szkole, a u nich był to taki dodatek  

i też nie miał pracowników, żeby to było wszystko fajnie obsłużone. Poinformowała, 

że bardzo często z reguły ta stołówka była zamknięta, w szkole było ogólne 

niezadowolenie, ponieważ uczniowie chcą skorzystać ze stołówki i summa 

summarum pan stwierdził, że jednak będzie rezygnował tutaj, to działo się rok temu, 

przy czym rzeczy, które też włożył jako swój wkład własny, zabrał ze sobą, łącznie z 

drzwiami wewnętrznymi, z wykładziną. Powiedziała, że było troszeczkę takich 

rozmów, ale udało się wszystko z panią ustalać - pani sobie to w swoim zakresie w 

ciągu wakacji zdążyła wszystko ustalić znowu z Sanepidem, itd. dodała, że na dzień 

dzisiejszy jest zadowolona oraz uczniowie z prowadzonej stołówki, przede wszystkim 

pani bardzo się stara, jest bardzo duża różnorodność oferowanych dań, stołówka 

działa praktycznie cały dzień dla uczniów. Zaznaczyła, że rozmawiała z panią, 

widziała to wszystko tak naprawdę naocznie, nie jest w stanie teraz powiedzieć,  
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że jest to 23 tys. zł, być może pani tutaj też wlicza sobie krzesełka i stoły, które stoją 

na stołówce, resztę informacji ma w SMS-ie, jeżeli potrzeba, to odczyta te informacje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie ma potrzeby. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wynajęcie pomieszczeń z przeznaczeniem ich na stołówkę szkolną w drodze 

bezprzetargowej na okres 3 lat. 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1263/23 w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie pomieszczeń  

z przeznaczeniem ich na stołówkę szkolną w drodze bezprzetargowej na okres 3 lat 

– dot. wyrażenia zgody na wynajęcie dwóch pomieszczeń stanowiących kuchnię  

i stołówkę o łącznej powierzchni 154,80 m2, zlokalizowanych w przyziemiu budynku  

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu, położonego  

na nieruchomości oznaczonej numerem działki 290/1 i 290/2, obręb 8 miasta Wieluń, 

gm. Wieluń (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof 

Dziuba). 

Uchwała Nr 1263/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zwrócił się z prośbą, czy dałoby radę, 

żeby ceny tych obiadów były niższe, albo żeby podzielono chociaż jakoś, bo tam 

chyba najtańszy obiad kosztuje 17 zł. Powtórzył, czy dałoby radę jakoś to podzielić, 

żeby była, np. chociaż sama zupa. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak jest - osobno jest zupa, osobno drugie 

danie, jest taka możliwość kupienia samej zupy. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jak jest kupiec,  

to jest taka cena. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że są to bardzo różnorodne posiłki. Jeżeli 
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dziecko nie ma, załóżmy, na obiad, może kupić sobie coś innego, tańszego, ta pani 

jest bardzo elastyczna i bardzo się dostosowuje do uczniów. 

 

 

 

 

Pkt 9 a) 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza  

Korczaka w Wieluniu o: 

− zabezpieczenie wkładu własnego na zakup „Indywidualnego pakietu 

wyposażenia ucznia klasy OPW w roku szkolnym 2023/2024” w kwocie 

8 410,00 zł; 

− zaakceptowanie Karty Zgłoszenia do dofinansowania dla Oddziału 

Przysposobienia Wojskowego w roku szkolnym 2023/2024; 

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czyli koszt zakupu tego 

umundurowania to 8 tys. zł.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że tak, wkład własny, to jest to 20%. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to jest to minimalne, 

bo możemy dostać mniej. Kontynuował swoją wypowiedź, że maksymalnie 80%. 

Dopytał, czy dobrze przeczytał. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, kiedy ten wniosek 

będzie składany i kiedy te pieniądze musimy zabezpieczyć. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że wniosek będzie składała jak najszybciej,  

bo w ubiegłym roku szkolnym było to na pewno w późniejszym czasie i generalnie 

mundury dopiero przyszły jakoś zimą, a teraz uważa, że jeśli to będzie zrobione jak 

najszybciej, to po prostu to dofinansowanie będzie i wtedy te mundury szybciej dotrą 

do szkoły. Nadmieniła, że uczniowie bardzo czekają na te mundury i chciałaby,  

żeby to było jak najszybciej i aby dokonać takiego oficjalnego ślubowania. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że chodzi o to,  

czy w momencie składania wniosku te środki muszą już być zabezpieczone, czy nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie, 

podpisania umowy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie pamięta,  

jak to było. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że musiałaby sprawdzić dokładnie, jak to było 

w ubiegłym roku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tej 

chwili tu jest ta sama sytuacja. Zapytał, jak pani dyrektor planowała wydatki,  

to znaczy koszty działalności szkoły, to pani tego nie ujęła. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że sądziła, że było to uchwalone  

już wcześniej, jak otwierano oddział OPW (Oddział Przygotowania Wojskowego). 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dodał, że tam było o tym zabezpieczeniu. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu powiedziała, że było o tym zabezpieczeniu, wyszła  

z takiego założenia, ale na przyszły rok, jeśli tak, to się z tym poprawi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że należałoby to planować, wtedy jest jasna sytuacja.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że rozumie. Wskazała, że tam będzie jeszcze 

jedna sprawa, np. rozporządzenie mówi, że oprócz tego wkładu dotyczącego 

indywidualnego pakietu wyposażenia jest również dofinansowanie wyjazdów 

młodzieży do Sieradza. Poinformowała, że już wydzwaniała w tym roku do CWCR-u 

(Centralne Wojskowe Centrum Rekrutacji) i okazuje się, że ten zapis na chwilę 

obecną jest nieaktywny, czyli nie możemy korzystać z tych 80% dofinansowania 

transportu uczniów do Sieradza. W roku poprzednim miała 3 takie wyjazdy  

do jednostki wojskowej, które finansowała bądź z Rady Rodziców, bądź dokładali się 

sami uczniowie, ale w tym roku szkolnym będzie miała tych wyjazdów 9 łącznie,  

bo to będzie I klasa i II klasa. Nadmieniła, że dopytywała o koszt, to jest 710 zł, jeden 

wyjazd, 810 zł, to już daje to kwotę około 10 tys. zł i tak naprawdę to są znowu 
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pieniądze, które nie wie, skąd weźmie, ale będzie zabezpieczać w budżecie już po 

prostu na przyszły rok, a ewentualnie te 3 wyjazdy, bo w tym roku chyba  

są 3 wyjazdy, będzie też próbowała samodzielnie jakoś dogadywać się, tylko  

na pewno nie będzie mogło być tak, że te pieniądze będą dokładane z Rady 

Rodziców na OPW.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, dlaczego jest nieaktywne  

to dofinansowanie. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że w zależności od tego, jak jest w budżecie,  

i patrzą, jak mają pieniądze to dają, do tej pory tych pieniędzy nie mieli. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy na przykład nie dałoby 

rady połączyć tej klasy I i II i zrobić wspólny wyjazd jednym autokarem. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że nie, to są osobne terminy, ustalone przez 

jednostkę wojskową. Poinformowała, że mają odgórny wykaz, już na cały rok szkolny 

ustalone konkretne terminy, klasa I, załóżmy, wyjeżdżać będzie we wtorki, klasa II  

w czwartki. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że wydaje mu się, że to dofinansowanie 80%, to nie było 

warunkowo wpisane. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że rozporządzenie mówi, że może być 

dofinansowane. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że może. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak i to zamyka pewną sprawę. Dodała,  

że nie wzięła tego rozporządzenia ze sobą. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, kto jest  

„za” wyrażeniem zgody na zabezpieczenie wkładu własnego na zakup 

„Indywidualnego pakietu wyposażenia ucznia klasy OPW w roku szkolnym 

2023/2024” w kwocie 8 410,00 zł. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu rozpatrzył wniosek Dyrektora II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu i jednogłośnie (przy 4 głosach 

„za”) zabezpieczył wkład własny na zakup „Indywidualnego pakietu wyposażenia 

ucznia klasy OPW w roku szkolnym 2023/2024” w kwocie 8 410,00 zł (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przechodzi do zaakceptowania Karty Zgłoszenia do dofinansowania dla Oddziału 

Przysposobienia Wojskowego w roku szkolnym 2023/2024. Zapytał, czy to jest  

ta Karta. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak, to jest ta Karta Zgłoszenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy to podpisują.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak, przedstawiciele organu prowadzącego  

i skarbnik. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

tym, żeby zaakceptować Kartę Zgłoszenia do dofinansowania dla Oddziału 

Przysposobienia Wojskowego w roku szkolnym 2023/2024. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

Kartę Zgłoszenia do dofinansowania dla Oddziału Przysposobienia Wojskowego  

w roku szkolnym 2023/2024 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym 

punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 

Karta Zgłoszenia stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 



33 
 

Pkt 9 b) 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

pełnomocnictwa do występowania w imieniu Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w zakresie zawarcia, realizacji i rozliczenia umowy ze Skarbem Państwa 

reprezentowanym przez Ministra Obrony Narodowej na udzielenie dotacji 

celowej. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1264/23 w sprawie udzielenia Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu pełnomocnictwa do występowania w imieniu 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w zakresie zawarcia, realizacji i rozliczenia umowy  

ze Skarbem Państwa reprezentowanym przez Ministra Obrony Narodowej  

na udzielenie dotacji celowej (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym 

punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1264/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 10 

Zaakceptowanie treści porozumienia pomiędzy Gminą Ostrówek a Powiatem 

Wieluńskim w zakresie realizacji zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że nie bezpłatnego, 

bo przecież oni płacą później te 3,77 zł. Zapytał, czy te opłaty się nie zmieniły. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie zmieniły się, koszty nawet paliwa delikatnie się 

zmniejszyły. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy dalej jest to 3,77 zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to zostaje, bo ceny się zmieniają, jest 2,77 zł za kilometr. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 2,77 zł, tak jak 

było, tak? 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że tak, tak jak było. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem przedmiotowego porozumienia. 

 

    

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował 

treść porozumienia pomiędzy Gminą Ostrówek a Powiatem Wieluńskim w zakresie 

realizacji zapewnienia uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki  

do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 11 

Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku 

postępowania konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata 

na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w wyniku postępowania konkursowego, Komisja rekomenduje panią Ewę Oroń 

jako kandydata na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu. Następnie zakomunikował, że poprosi teraz panią Oroń na salę obrad. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji zasugerował, aby zrobić to przed uchwałą w sprawie powierzenia 

stanowiska dyrektora, bo w tej chwili dalej jest jeszcze zatwierdzenie konkursu.  

Dodał, aby Zarząd przegłosował może te dwa etapy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się. Zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku postępowania 

konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof Dziuba).  

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1265/23 w sprawie zatwierdzenia konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie Pan Krzysztof 

Dziuba). 

Uchwała Nr 1265/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach Zarządu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 

osobowym. Nieobecny pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński.  

 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał kandydata  

na stanowisko dyrektora, rekomendowanego przez Komisję Konkursową, panią Ewę 

Oroń. Poprosił panią Oroń o przedstawienie się członkom Zarządu.  

Pani Ewa Oroń – nauczyciel w Zespole Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu przekazała, że jest nauczycielem w ZS nr 3, od ponad 30 lat w tej samej 

placówce. W dalszym ciągu pracuje jako nauczyciel matematyki. Podkreśliła,  

że po głębokim zastanowieniu podjęła decyzję, że może ewentualnie startować  

w konkursie na stanowisko dyrektora, przyjąć czy zostać dyrektorem tejże szkoły. 

Dodała, że dosyć sporo lat spędziła przy tablicy, więc może jest jeszcze jakaś inna 

droga zawodowa na innym miejscu i mogłaby może spróbować tego zadania i wyjść 
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temu wyzwaniu naprzeciw. Zaznaczyła, że wie, że to jest dosyć poważne 

przedsięwzięcie, ponieważ nigdy nie pełniła roli kierowniczej i nigdy nie zetknęła się  

z tym bezpośrednio, więc będzie to nowe doświadczenie, ogromna praca  

i poświęcenie, czas, ale jeśli ma się dobrą wolę działania i chęć, żeby stanąć 

naprzeciwko takiemu wyzwaniu, to jej zdaniem warto spróbować. Zaznaczyła,  

że nie będzie ukrywała, że boi się tego, ponieważ jest to zupełnie coś nowego. 

Podkreśliła, że wie, że jest to współpraca z nauczycielami, z gronem, z obsługą,  

a przede wszystkim praca z organem prowadzącym, ale myśli, że jeśli będzie wola 

działania z obu stron, to będzie dobrze.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zaznaczył, że wola działania ze strony Zarządu 

jest zawsze, oczekują na ciekawe pomysły, Zarząd jest otwarty na wszelkie 

inicjatywy, jak również na rozwiązywanie problemów. Nadmienił, że pani Oroń zna 

środowisko, obecny dyrektor składając rezygnację powiedział, że służy wszelką 

pomocą. Podkreślił, że od spraw proceduralnych jest Wydział Edukacji. Dodał,  

że również służy pomocą. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały. 

Pogratulował pani Ewie Oroń w imieniu Zarządu i życzył satysfakcji z tego wyzwania.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę                      

Nr 1266/23 w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym 

punkcie pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1266/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w gminie Mokrsko. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział dlaczego 

jest to procedowane, bo prawo mówi wprost, że jest 21 dni i jeśli nie będzie opinii,  

to normalnie to przechodzi, ale jeśli zahacza to o tereny powiatu to warto,  

aby to przejrzeć. Zauważył, że nie ma uwag ze strony naczelników. Zapytał,  

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę                 

Nr 1267/23 w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w gminie Mokrsko (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny w tym punkcie pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1267/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia naboru 

wniosków o udzielenie dotacji ze środków pochodzących z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków i wyznaczenia terminu ich składania. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że niekoniecznie tak jest, że parafie, czy właściciele obiektów muszą wpłacić wkład 

własny – nie wpłacą, to my musimy wpłacić.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że wczoraj 

rozmawiał z panem Remigiuszem Ślipiec. Zaznaczył, że sprawa jest wręcz dziwna, 

ponieważ miało to wyglądać zupełnie inaczej, natomiast przejrzał promesę wstępną. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że wczoraj 

spojrzał na odpowiedź od pana Kujawy i trochę, go to zaniepokoiło.  

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych przekazała, że nigdy nie odpowiadają,  

to jest trzecie pytanie w tej samej kwestii i zawsze jest taka odpowiedź.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że chodzi 

o to, że taka jest ustawa o ochronie zabytków, na którą oni się powołują i jest zapis  

w odpowiedzi, że wnioskodawcą jest jednostka samorządu terytorialnego   
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Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych potwierdziła, że wnioskodawcą do BGK 

(Bank Gospodarstwa Krajowego).  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, 

zakładając, że pośredni beneficjent, którymi są, np. parafie, właściciele zabytków  

nie wniosą z różnych przyczyn wkładu własnego, to obowiązek spoczywa  

na jednostce wnioskującej, czyli na samorządzie.   

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych odpowiedziała, że obowiązek tak,  

ale mamy te kwestie uregulowane w uchwale Rady Powiatu, gdzie mogliśmy  

to zrobić i zrobiliśmy w ten sposób, że otrzymają dotację pod warunkiem, że mają 

zapewniony wkład własny. To jest uregulowane nie w ustawie, ale na podstawie 

ustawy jest zrobiona nasza uchwała i to jest w naszej uchwale.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że kwestia 

finansowania bardzo mu się nie podoba, bo jak były rozmowy, to wyobrażał sobie 

finansowanie w ten sposób, że powiat otrzyma dotację z góry z Polskiego Ładu,  

a realizować zadanie będzie stowarzyszenie, parafia. Dodał, że możemy im pomóc  

w przedstawieniu całej inwestycji i w rozstrzygnięciu konkursu.  

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych wyjaśniła, że mamy zapewnić im pomoc  

w jawności i konkurencyjności zamówienia, m.in. przez umieszczenie na stronie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że chciałby,  

aby umowa między stowarzyszeniem a powiatem była taka, że realizują to zadanie, 

płacą wykonawcy swój udział własny, składają u nas wniosek o udzielenie dotacji  

i mamy sprawę wkładu własnego rozwiązaną tylko w tym momencie składamy 

wniosek do Polskiego Ładu, otrzymujemy pieniądze, przekazujemy  

je do stowarzyszenia i jest sprawa załatwiona. A tu okazuje się, że ma być odwrotnie 

– powiat musi ten wkład własny zabezpieczyć, założyć, ale możemy ten wkład 

własny zabezpieczyć. Wczoraj była rozmowa z panem Ślipiec, że stowarzyszenie  

ma dać nam darowiznę na wkład własny, gdzie my później przekażemy razem  

z tą dotacją te pieniądze stowarzyszeniu, wtedy oni to zapłacą. Zaznaczył,  

że dla niego jest to zagmatwane. Następnie przytoczył zapisy dotyczące wstępnej 

promesy – wnioskodawcą jest powiat - promesa zostanie Państwu jako 

Wnioskodawcy udzielona na cele, np. zapewnienie dofinansowania z programu  
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na realizację zabytkowy kościół pw. Św. Marcina Biskupa w Chotowie po spełnieniu 

następujących warunków i jednym z tych warunków jest zapewnienie przez 

Wnioskodawcę udziału własnego w kwocie nie niższej niż udział własny, czyli 

możemy te pieniądze zdobyć od stowarzyszenia w postaci darowizny, którą nam 

wpłacą. Oprócz tego jest jeszcze jeden punkt - pouczenie beneficjenta, czyli tego 

stowarzyszenia o sposobie wypłaty środków z promesy z uwzględnieniem, że udział 

własny będzie przez Wnioskodawcę wypłacony przed wypłatą środków  

z dofinansowania, a wpłata z promesy jest możliwa po zakończeniu inwestycji, albo 

wydzielonego jej etapu.  Powiedział, że tego sam nie potrafi zrozumieć, czy musimy 

w trakcie sami zapłacić ten wkład własny, a dopiero później beneficjent z tej dotacji 

sam zapłaci tę drugą część. Jest to kompletnie nierozumienie sprawy przez 

pracowników z Polskiego Ładu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że jest napisane,  

że Wnioskodawca jako zapewniający 2% w załączniku, a drugi jest Wnioskodawca, 

występuje jako Wnioskodawca rzeczywisty, bo musi podać regon. 

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych wyjaśniła, że tutaj Wnioskodawcą  

są właściciele zabytków, jeśli chodzi o nasz nabór. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że w załączniku  

w jednym miejscu mamy Wnioskodawcę jako parafia, a wcześniej jest napisane,  

że Wnioskodawca ma zapewnić 2%.  

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych powiedziała, że tutaj też mamy na myśli 

parafię.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w naszej uchwale 

wnioskodawcą jest parafia.  

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych potwierdziła.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że otrzymaliśmy 

dofinansowanie, złożonych było 7 wniosków i na 7 wniosków otrzymaliśmy 

dofinansowanie – jedno otrzymaliśmy my i tutaj sobie poradzimy, natomiast  

5 wniosków otrzymały parafie i to dofinansowanie, i wkład własny jest dosyć mały,  

bo to jest 1165 zł, 5 000 zł. To jest 2%, natomiast dostaliśmy dofinansowanie  

z Polskiego Ładu na zadanie wymianę stolarki okiennej i drzwiowej w Pałacu 



41 
 

Taczanowskich. Otrzymaliśmy tej dotacji 300 tys. zł, natomiast Beneficjent złożył 

wniosek na 380 tys. zł. Podkreślił, że uważa, że parafie i to stowarzyszenie powinno 

nam najpierw wpłacić pieniądze, żeby móc rozmawiać o jakimkolwiek 

dofinansowaniu, ponieważ da dotację 300 tys. zł, a co będzie jak nie dadzą nam tego 

wkładu własnego.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

mówił obowiązek zapewnienia wkładu własnego ciąży na Wnioskodawcy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu w przypadku Stowarzyszenia 

„Tacy Sami” przekazał, że nie wnioskowali o to, że wkład własny będzie 2% tylko 

20%, czyli 80 tys. zł stwierdzili, że będą mieć swoich pieniędzy. Dodał, że postara się 

z panią Pakułą, aby wszystko formalnie było dobrze zrobione.   

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych powiedziała, że jest rozbieżność między 

tym, że my mamy zapłacić wykonawcy a dotacją, to co jest w BGK i jest dotacją  

przekazujemy powiedzmy parafii i parafia tę część faktury opłaca, a tę część, która 

jest wkładem własnym, opłacamy my. Dodała, że to jest też bez sensu tym bardziej,  

że te pieniądze pochodzą też od Beneficjenta.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jeżeli koszt 

przekroczy dotację plus 2%, to my też musimy zapewnić całą resztę.  

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych potwierdziła i dodała, że to też mamy 

zapisane w swojej uchwale, uregulowane, że to też jest po stronie Beneficjenta. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, co w przypadku, jeżeli 

dojdzie do prac konserwatorskich i jak pani naczelnik mówiła zawali się coś,  

czy ściany będą pęknięte i trzeba będzie ten wkład własny zwiększyć.   

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych odpowiedziała, że mamy to uregulowane  

w uchwale.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, do kiedy 

trzeba złożyć wnioski do BGK. 

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych poinformowała, że do BGK do 16. sierpnia 

tylko żeby pan skarbnik mógł podpisać, to do 11. sierpnia. Uprawnienia do aplikacji 
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ma pan skarbnik i pan wicestarosta. Jeżeli pan skarbnik nie będzie podpisywał,  

to musielibyśmy złożyć wniosek o zmianę reprezentanta do aplikacji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy 11. sierpnia musiałaby się zebrać komisja.  

Pani Anna Pakuła – samodzielne stanowisko ds. strategii, inwestycji  

i pozyskiwania środków zewnętrznych odpowiedziała, że musi przedyskutować  

z panią mecenas Zając, czy ta komisja będzie musiała się zbierać, bo z obecnie 

obowiązującej uchwały nie wynika, że musi być komisja. Trzeba rozeznać jak ma  

to dalej wyglądać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę                       

Nr 1268/23 w sprawie ogłoszenia naboru wniosków o udzielenie dotacji ze środków 

pochodzących z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków i wyznaczenia terminu 

ich składania (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny w tym punkcie pan 

Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1268/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jedna 

sprawa już została omówiona. Zaznaczył, że kolejna sprawa to „Zaakceptowanie 

treści porozumienia z Województwem Łódzkim przy organizacji przez Województwo 

Pikniku Województwa Łódzkiego pn. „Piknikowo i Sportowo”, który odbędzie się  

w dn. 5 sierpnia br. w godz. 13.00-21.00 na terenie I Liceum Ogólnokształcącego                  

im. T. Kościuszki w Wieluniu”. Zauważył, że trzeba dokonać poprawki, chodzi  

o starostwo.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że przekaże sprawę pani mecenas Zając, żeby jeszcze raz 

to sprawdziła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że dzisiaj 

wpłynęła odpowiedź, że powinien był wpisany powiat wieluński. Dodał, że to jest taka 

poprawka. Stwierdził, że Zarząd akceptuje treść porozumienia.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zaakceptował treść porozumienia  

z Województwem Łódzkim przy organizacji przez Województwo Pikniku 

Województwa Łódzkiego pn. „Piknikowo i Sportowo”, który odbędzie się  

w dn. 5 sierpnia br. w godz. 13.00-21.00 na terenie I Liceum Ogólnokształcącego  

im. T. Kościuszki w Wieluniu, z poprawką polegającą na zmianie nazwy strony 

porozumienia ze „Starostwa Powiatowego w Wieluniu” na „Powiat Wieluński”. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że kolejną sprawą jest „Zawiadomienie Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi 

znak: PNIK-I.4131708.2023 z dnia 31 lipca 2023 r. o wszczęciu postępowania w celu 

kontroli legalności uchwały Nr LXX/428/23 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 24 lipca 

2023 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

powiatowych na obszarze Powiatu Wieluńskiego”.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu omówiła przedmiotową sprawę. 

Zaznaczyła, że trzeba będzie napisać wyjaśnienia, jest na to czas do 8. sierpnia.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił,  

aby przygotować odpowiedź, którą następnie podpisze.  

 

 

 

 

 

 



44 
 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął do wiadomości zawiadomienie Łódzkiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi znak: PNIK-I.4131708.2023 z dnia 31 lipca 2023 r.  

o wszczęciu postępowania w celu kontroli legalności uchwały Nr LXX/428/23 Rady 

Powiatu w Wieluniu  z dnia 24 lipca 2023 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu Wieluńskiego. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 17 

Wolne wnioski. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są wolne 

wnioski.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że chciał złożyć wniosek  

o to, żeby wystąpić do gmin, z którymi robione są gdzieś inwestycje - czy na terenie 

których robione są inwestycje drogowe o to, aby dokładały do budowy dróg. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że poszło już zapytanie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że teraz w formie takiego 

wniosku, że jeżeli się nie dokładają, to w formie takiego zapisu, że następne 

inwestycje na terenie tej gminy nie będą prowadzone. Wskazał, że do wszystkich 

gmin, łącznie jest ich 10.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że też 

jest „”za” i zapytał, kto jest „za” wnioskiem pana Dybki. 
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Na CLXXXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się  

w dniu  1 sierpnia 2023 r. Członek Zarządu - Pan Łukasz Dybka złożył wniosek  

w sprawie wystąpienia do wszystkich gmin Powiatu Wieluńskiego z pismem,  

aby partycypowały w kosztach inwestycji drogowych prowadzonych na drogach 

powiatowych na ich terenie. W przypadku braku zgody na partycypację kolejne 

inwestycje na terenie tych gmin nie będą prowadzone. 

Powyższy wniosek został przyjęty przez Zarząd Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 4 głosach „za”, nieobecny w tym punkcie pan Krzysztof Dziuba). 

Wniosek w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 18 

Zamknięcie CLXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXXXIII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor  

 

 

 


